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Abstract (en)
[origin: WO8201812A1] In a refrigerated display unit, e.g. a refrigerator or freezer shelf assembly or counter, the air circulation fan is controlled so
that when the unit is closed off in the non-business hours of the shop the fan is started and stopped at intervals according to a specific timetable
which can be varied. This partly results in energy savings and also protects the goods stored in the refigerated display unit against damage caused
by excessive cooling. Variation of the timetable may optionally lake place under control of a temperature sensor fitted in the refrigerated display unit.

Abstract (fr)
Dans une unite formant comptoir refrigere, par exemple un comptoir ou un presentoir formant refrigerateur ou congelateur, le ventilateur de
circulation d'air est commande de telle facon que lorsque l'ensemble est mis au repos pendant la periode de fermeture du magasin, le ventilateur
demarre et s'arrete a des intervalles de temps correspondant a un programme specifique qui peut etre modifie. Ceci se traduit en partie par des
economies d'energie et permet egalement de proteger les articles stockes dans le comptoir refrigere contre les dommages provoques par un
refroidissement excessif. Des modifications du programme peuvent eventuellement etre effectuees sous le controle d'un capteur de temperature
dispose dans l'unite refrigeree.
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